
We aspire to be the leading and most trusted partner in 
the distribution of perfumes, cosmetics, and skincare 
products in Palestine by offering exceptional brands, 
highly efficient distribution services, and a unique, 
innovative shopping experience that meets the needs of 
both customers and business partners alike.

 نطمح إلى أن نكون الشريك الأول والأكثر موثوقية في مجال توزيع العطور
 ومستحضرات التجميل ومنتجات العناية بالبشرة في فلسطين، من خلال تقديم
 علامات تجارية متميزة، وخدمة توزيع ذات كفاءة عالية، وتجربة تسوّق فريدة
 سواء

ٍ
.ومبتكرة تلبي احتياجات العملاء والشركاء التجاريين على حد
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 نعُرّف الناس على العطور ومستحضرات التجميل
 ومنتجات العناية بالبشرة الجديدة والمميزة بطرق

 تسويقية ذكية وعصرية نوصل العطور ومستحضرات
 التجميل ومنتجات العناية بالبشرة لكل مكان بسهولة

We are number one in the perfume, cosmetics and skincare market in 
Palestine by offering the best brands with high quality and an 

El ias  Perfumes and Cosmetics  Company owns a  group
 of  exclusive  agencies for  luxury  brands,  including:

El ias  Perfumes and Cosmetics  operates a  d istr ibut ion network
 for  a  var iety  of  or ig inal  internat ional  perfume and beauty  brands.
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 شركة إلياس للعطور والكوزمتكس هي شركة فلسطينية متخصصة في توزيع العطور، مستحضرات
 التجميل، ومنتجات العناية بالبشرة. نعمل على توفير أفضل العلامات التجارية العالمية وتقديمها للسوق

.الفلسطيني بجودة مضمونة وخدمة عالية المستوى

 نعتمد على اختيار منتجات دقيقة تناسب احتياجات الزبائن وتواكب أحدث الاتجاهات في عالم الجمال. كما
 نحرص على بناء شبكة توزيع قوية تزوّد المتاجر، الصيدليات، ومراكز التجميل بكل ما يحتاجونه من منتجات

.أصلية وموثوقة

 بفضل خبرتنا الواسعة وعلاقاتنا مع مزوّدي العلامات العالمية، نسعى لتوفير خيارات متنوعة تلائم مختلف
.الأذواق والفئات، مع الالتزام الدائم بالتميّز والجودة

تمتلك شركة إلياس للعطور والكوزمتكس
مجموعة من الوكالات الحصرية لعلامات تجارية فاخرة، منها 

.تعمل شركة إلياس للعطور والكوزمتكس شبكة توزيع لعلامات عطور وتجميل عالمية متنوعة وأصلية

،نحن فخورون بامتلاكنا شبكة واسعة من نقاط البيع تغطي جميع أنحاء فلسطين

.نفخر بشراكتنا مع مجموعة من المتاجر والموزعين الذين يشاركوننا الشغف بالجمال والجودة

We take pride in partnering with a selected group of trusted retailers and 
distributors who share our passion for beauty and quality.

We are proud to have a wide network of sales points covering all parts of Palestine.

عـدد نــقــاط
البيع الرئيسية 

Number of 
points of Sale

180
Pharmacies

80
Perfumes

49
Cosmetics

عـدد
الموزعين 

Number
 Distributors

10

حجم المبيعات
Sales volume

Staff  s ize

حجم الموطفين
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اعتمدت شركة إلياس للعطور والكوزمتكس على استراتيجيات تسويق حديثة لتعزيز علامتها التجارية
:وزيادة وعي العملاء بمنتجاتها. تضمنت هذه الاستراتيجيات   

Elias Perfumes and Cosmetics Company relied on modern marketing strategies to promote
 its brand and increase customer awareness of its products. These strategies included

Organizational 
structure

الهيكل التنظيمي

The work was done by Shaghaf Digital Marketing Company
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Selling method
طـريـقـة الــبـيــع

تعتمد شركة الياس للعطور والكوزمتكس على مجموعة متنوعة من القنوات لبيع 
منتجاتها لضمان وصولها إلى أكبر عدد ممكن من العملاء في مختلف المناطق. يشمل 

أسلوب البيع لدى الشركة ما يلي

 في إلياس، لا نرى البيع مجرد وصول للمنتج إلى الرف، بل شراكة مع نقاط بيع مختارة بعناية،
 تعكس روح علامتنا وتمنح عملاءنا تجربة تسوّق متكاملة في محلات العطور المتخصصة

ومحلات الكوزمتكس  والصيدليات التي تؤمن بقيمة منتجاتنا

At Elias, we do not see sales as merely placing a product on a shelf, 
but as a partnership with carefully selected points of sale that 
reflect the spirit of our brand and offer our customers a complete 
shopping experience in specialized perfume shops, cosmetics 

Elias Perfumes & Cosmetics Company relies on a variety of channels to sell 
its products, ensuring they reach a wide customer base across different 

regions. The company’s sales approach includes the following:

بيع يخلق قيمة للعلامة ولشركائنا

Sales as a Value-Driven Partnership

مؤسسة أسيا كوزمتكس
ASIA Cosmetics Establishment 

 تتيح شركة الياس لعملائها شراء منتجاتها عبر منصات إلكترونية رائدة مثل مارت، موقع
 عجيب، بالإضافة إلى مواقع إلكترونية أخرى بسيطة، مما يضمن تجربة شراء مريحة وسريعة

.عبر الإنترنت
The company also allows customers to purchase products through leading 
online platforms such as Mart, Ajeeb, and other simple e-commerce 
websites, providing a convenient and fast shopping experience online.

البيع عبر الإنترنت
Online Sales 

 تعتمد الشركة أيضًا على شركات توزيع جملة في مناطق السلطة الفلسطينية، مما يساهم
.في ضمان وصول منتجاتنا إلى أكبر عدد من التجار والمتاجر في المنطقة

The company relies on wholesale distribution companies in the 
Palestinian Authority regions, ensuring our products reach a wide range 
of retailers and stores across the area.

التوزيع بالجملة
Wholesale Distribution 

 نكون الرقم واحد في سوق العطور ومستحضرات التجميل ومنتجات
 العناية بالبشرة في فلسطين من خلال تقديم أفضل العلامات التجارية

.بجودة عالية وسعر مناسب
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Sadeeh

Affiliated with
Elias company

 تمتلك شركة الياس سلسلة من المتاجر تحت اسم
 "مؤسسة  آسيا كوزمتكس" المنتشرة في مناطق السلطة

 الفلسطينية، مما يوفر لعملائنا سهولة الوصول إلى

Elias owns a chain of stores under the name "Asia 
Cosmetics Establishment," which are spread across 
the Palestinian Authority regions, making our 
products easily accessible to customers in various 

CMO

osoe 

Business 
Development

Manger

توزيع العطور الفاخرة
Distribution of luxury perfumesDistribution of skin care products

Distribution of cosmeticsWholesale distribution services
توزيع مستحضرات التجميل

توزيع منتجات العناية بالبشرة

خدمات التوزيع بالجملة

نــقــاط البيع الإكترونية 
Electronic points of sale

بالإضافه للعديد من نقاط بيع الاون لاين
In addition to many online sales points

COO

We carefully select products that meet customer needs and keep up with the latest trends in the 
beauty industry. We also focus on building a strong distribution network that supplies stores, 
pharmacies, and beauty centers with authentic and reliable products.

With our extensive experience and strong relationships with international brand suppliers, we aim 
to provide a diverse range of options that suit different tastes and customer segments, while 
maintaining a consistent commitment to excellence and quality.

Asia cosmetics


